
Hawaï : Michelle said « yes » to (a
dit « oui »à) Barrett
"That day was important…because…happiness had dressed her in white" (Charles
Aznavour)

Michelle Yunani said yes to Baret Yeretsian (producer, musician) in Honolulu,

Hawaii.

The bride looked very beautiful in traditional white and the groom wore the black
butterfly elegantly.

After a welcome at a ranch, the guests were led up a hill where white chairs, a
master of ceremonies and a swarm of photographers awaited them.

The bride arrived on the arm of her father Robert Yunani & Barett on the arm of
her mum Mrs Yeretsian. Five lovely bridesmaids and five handsome groomsmen
awaited them.

While mom Rima Yunani shed a few tears, Michelle Yunani said yes to Barett and
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became Mrs. Yeretsian.

The guests descended under a huge white tent, where a D.J.was waiting

On his turntables, of course the Beatles sang "Michelle, Mamzelle they are words
that go together well".

Then  a  meal  was  served  to  them  while  comedians,  musicians  and  singers
followed.

Finally the guests "put the fire" on stage.

 

"Ce  jour  était  important…  car…le  bonheur  l'avait  vêtue  de  blanc"  (Charles
Aznavour)

Michelle Yunani a dit oui à Barett Yeretsian à Honolulu , Hawaï.

La mariée était très belle en blanc traditionnel et le marié portait le papillon noir
avec elegance.

Apres un accueil dans un ranch, les invités ont été conduits sur une colline où les
attendaient  des  chaises  blanches,  un  maître  de  cérémonie  et  une  nuée  de
photographes.

La mariée est arrivée au bras de son père Robert Yunani & Barett au bras de sa
maman Mme Yeretsian. Cinq ravissantes demoiselles d'honneur et cinq beaux
garçons d'honneur les attendaient . 

Pendant que la maman Rima Yunani versait quelques larmes, Michelle Yunani a
dit oui à Barett et est devenue Mme Yeretsian.

Les invités sont descendus sous une immense tente blanche, où les attendait un
D. J.

Sur ses platines, bien sur les Beatles ont chanté " Michelle, Mamzelle sont des
mots qui vont très bien ensemble".

Puis  un  repas  leur  a  été  servi  tandis  que succédaient  des  humoristes  ,  des



m u s i c i e n s ,  d e s  c h a n t e u r s .
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Enfin les invités ont pu se déchainer sur la piste .
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